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PROTOK6T NR 1/2016

POSIEDZENIA KOM ISJI REWIZYJNEJ

RADY MIASTAWIOCIAWEK

Prowadzqcy posiedzenie: radny J6zef Mazierski - Przewodniczqcy Komisji.

Data i miejsce obrad: 15 lutego 2016 r., Urzqd Miasta Wloclawek, Zielony Rynek 11/13 sala

nr 20

Proponowany porzqdek obrad:

1. Sprawy organ izacyjne:
a) otwarcie obrad,
b) stwierdzenie quorum,
c) przyjqcie protokolu Nr 8 z dnia 26-7I-2OL5
d) zmiany do porzqdku obrad

2. Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji Rewizyjnej za rok 2015.

3. Plan pracy oraz kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016.

4. Wyb6r wiceprzewod niczqcego Komisji Rewizyjnej.

5. Sprawy bie2qce iwolne wnioski.



Ad. 1
Sprawy organizacyjno-porzqdkowe.

W posiedzeniu, kt6remu przewodniczyt radny Jrizef Mazierski - Przewodniczqcy Komisji

Rewizyjnej udziat wziqli czlonkowie Komisji wg listy obecnoici stanowiacej zafacznik do

niniejszego protokolu. O godzinie 13t! Przewodniczacy Komisji otworzyl obrady, po

powitaniu czlonk6w Komisji poinformowal, ii zgodnie z listq obecno6ci w posiedzeniu

uczestniczy dziewiqciu czlonk6w Komisji, co wobec skiadu wynoszecego jedenajcie os6b

stanowi quorum ipozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.

Ponadto Przewodniczqcy Komisji poinformowat, ii w Biurze Rady Miasta dostQpny byl do

wglqdu protok6l posiedzenia Nr 8 z dnia 26-LI-2015 z kt6rym cztonkowie Komisji mogli siq

zapozna( i wniesi swoje uwagi.
Wobec braku uwag ze strony cztonk6w Komisji protok6l zostal przyjQty w drodze
przeprowadzonego gtosowania. Za jego przyjqciem radni opowiedzieli siq jednomy5lnie.

Nastqpnie Przewodniczqcy Komisji przedstawil projekt porzqdku obrad, do kt6rego nie

wniesiono zmian i uwag, w zwiqzku z tym zaproponowany porzqdek obrad uznany zostal za

obowiqzujqcy.

Ad.2
Sprawozdanie z dziafalno5ci Komisji Rewizyjnej za rok 2015.

Wskazany moteriol dostorczono radnym wraz z zowiodomieniem o terminie posiedzenid, stonowi
tokie zolqczniki do niniejszego protokolu.

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski poinformowal, 2e wraz z

zawiadomieniem o obradach przeslano czlonkom komisji Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji

Rewizyjnej w roku 2015. Pan radny zapytat czy czlonkowie Komisji Rewizyjnej majq
zastrzeienia lub uwagi do przedstawionego dokumentu oraz czy chcieliby wnie6i
ewentualnie swoje uwagi do przedioionego Sprawozdania?
Wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji na ww. temat Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej
poddal pod glosowanie przyjqcie przedlo2onego Sprawozdania z dzialalnoSci Komisji

Rewizyjnej za rok 2015.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 9 czlonk6w komisji za przyjqcie
Sprawozdania z dzialalno5ci Komisji Rewizyjnej za rok 2015 czlonkowie Komisji Rewizyjnej
opowiedzieli siq jednomySlnie. Gfos6w przeciwnych' oraz wstrzymujqcych siq nie
stwierdzono, wszyscy radni wziqli udzial w gfosowaniu.

Ad.3
Plan pracy oraz kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016.

Wskozony materiol dostorczono radnym wroz z zowiodomieniem o terminie posiedzenio,

stonowi tokie zolqczniki do niniejszego protokolu.

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski wyjaSnil, ie przekazana propozycja
jest ramowym planem pracy Komisji Rewizyjnej z elementami, kt6re sq obligatoryjne dla
Komisji, natomiast plan ten naleiy uzupefnii o tematy kontroli, jakie Komisja bqdzie chciafa
przeprowadzii w roku bie2qcym gdyZ taki plan kontroli zostanie wniesiony w formie uchwaly



pod obrad Rady Miasta. Nastqpnie Przewodniczqcy Komisji poprosil radnych o zglaszanie
propozycji temat6w kontroli.
Jako pierwsza glos zabrala radna Olga Krut-Horonziak informujqc, ie proponuje dwa tematy
do planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016. Jako pierwsze zagadnienie Pani radna

zaproponowala dokonanie kontroli Wloctawskiego Inkubatora Innowacji iPrzedsiqbiorczo(ci
od momentu jego powstania do dnia 37-72-2075r. Kolejnym tematem byfaby kontrola
dzialalnoici Mie.iskiego Zespotu Opieki Zdrowotnej we Wloclawku w latach 2011- 2015.
Ponadto Pani radna odniosla sie do kontroli, kt6ra przeprowadzona zostala przez Zesp6f

kontrolny Komisji Rewizyjnej w skladzie: radny Jacek Butawa, radny Dariusz Jaworski oraz

Pani radna w zwiqzku z inwestycjq dotyczqcq Drogi krajowej nr 1. informujqc, 2e w
najbli2szym tygodniu zostanie przedlo2ony protok6l pokontrolny.
Radny Andrzej Palucki zakwestionowal mo2liwodi przeprowadzenia kontroli przez Komisjq

Rewizyjne w Miejskim Zespole Opieki Zdrowotnej, kt6rq zglosila radna Olga Krut-Horonziak
gdyi zdaniem radnego zakres kontroli wykracza poza kompetenc.ie Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski poinformowal, ie zagadnienie
zostanie poddane weryfikacji prawnej o wynikach ustpleri radni zostanq niezwtocznie
poinformowani.
Swojq propozycjq do planu kontroli zglosil radny Krzysztof Kukucki proponujqc kontrolq
nadzoru wlaScicielskiego nad dziafalnoiciq Przedsiqbiorstwa Gospodarki Komunalnej

,,Saniko" Sp. z o.o we Wloclawku za rok 2015.
Kolejnq propozycjq do planu kontroli na rok bie2qcy zgtosil Przewodniczqcy Komisji

Rewizyjnej radny J6zef Mazierski, kt6ry zaproponowal dokonanie kontroli udzielania
zam6wieri publicznych w okresie od 01-12-2015r. do 31.12.2015r.
Wobec braku innych propozycji do planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016
Przewodniczecy Komisji radny J6zef Mazierski poddal pod glosowanie propozycje

zgloszonych zagadnief kontrolnych.
W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoSci 9 czionk6w Komisji za umieszczeniem
w planie kontroli Komisji Rewizyjnej w roku 20L6 przeprowadzenie kontroli dziaialnoici
Wloclawskiego Inkubatora Innowacji i Przedsiqbiorczoici od momentu jego powstania do
dnia 31-12-2015 roku opowiedzialo siq 7 czlonk6w Komisji przy braku glos6w przeciwnych

oraz 1 glosie wstrzymujacym sie.

W nastqpnej kolejno6ci Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej poddal pod gfosowanie

wprowadzenie do planu kontroli zgloszonego uprzednio zagadnienia, kt6rego nazwa
powinna zostai doprecyzowana by nie budzila wqtpliwoSci kompetencyjnych Komisji

Rewizyjnej w brzmieniu: kontrola dzialalnodci Miejskiego Zespolu Opieki Zdrowotnej Sp6lki z

o.o we Wloclawku w zakresie nadzoru wlaicicielskiego za lata 2011-2015.
Przed aktem glosowania o glos w kwestii formalnej poprosif radny Andrzej Palucki, kt6ry
stwierdzii, 2e Jego zdaniem przed umieszczeniem ww. zagadnienia w planie kontroli
nale2atoby wystqpi6 o opinie prawnq dotyczqcE kompetencji kontrolnych Komisji Rewizyjnej
gdyi wyktadnia prawna publikowana w minionym czasie w publikatorze samorzqdu
terytorialnego ,,Wsp6lnota" wskazywala na jurysdykcjq kadencji, w kt6rej dziala Komisja, a

zatem kontroli zadai bie2qcych nie odwolujqc sie do czas6w minionych kadencji.
Nawiqzujqc do wypowiedzi przedm6wcy Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef
Mazierski przytoczyl radnym opiniq prawna, zawartQ we ,,Wsp6lnocie", bqdqcq odpowiedziq
na zgloszone zapytanie:
- czy komisja rewizyjna ma prawo ( a je6li tak, to, w jakim zakresie) kontrolowai dzialalnoii
sp6lki prawa handlowego ze L00 % udzialem gminy?



- odpowiedi ,,Wsp6lnoty", publikacja w 21 numerze czasopisma z dnia 23 maja 2009 roku.

cyt:,,Komisja rewizyjna nie moie prowadzii bezpo6redniej kontroli w gminnych sp6fkach

kapitalowych. Moie natomiast wykonywai w stosunku do nich kontrole po6redniq, poprzez

np. badanie aktywnosci w6jta, wykonujacego w nich prawa iobowiEzki wsp6lnika. Jedynie
po6rednia kontrola gminnej sp6lki kapitafowej jest prawnie uzasadniona. W stosunku do

sp6tek prawa handlowego komisja rewizyjna nie ma kompetencji do podjecia kontroli

bezpo6rednio w sp6lce. Zasady i mechanizmy kontroli w sp6lkach okreila ustawa Kodeks

sp6lek handlowych. W odniesieniu do sp6fki z o.o art. 212 ksh zapewnia kaidemu
wsp6lnikowi prawo do kontroli, a przepis art. 213 ksh przewiduje kontrolq instytucjonalnA

wykonywanq przez radq nadzorczq lub komisjq rewizyjnE. W przypadku sp6iki akcyjnej

funkcjq kontrolnq pelni rada nadzorcza ustanawiana tam obligatoryjnie. Wymienione
przepisy sq lex specialis w stosunku do zawartych w ustawie o samorzqdzie gminnym. W
konsekwencji nale2y przyjqi, ie komisja rewizyjna nie moie prowadzii bezpoiredniej
kontroli w gminnych sp6tkach kapitaiowych. W oparciu o przyslugujqce radzie gminy

kompetencje moie ona wykonywai tzw. Nadz6r wlaicicielski. Zakres tej kontroli powinien

obejmowai korzystanie przez w6jta gminy z prawa kontroli dzialalnoici sp6lki. Kontrola

sp6tek powinna byd oparta na kompetencjach rady gminy wynikajqcych z art. 18 ust. 2 pkt 2

ustawy o samorzqdzie gminnym, kt6ry wskazuje, ie rada gminy stanowi o kierunkach

dziatania w6jta i przyjmuje sprawozdania z jego dzialalnoSci oraz art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. ,,g",
kt6ry wskazuje, ie rada gminy okre5la zasady wnoszenia, cofania i zbywania udzial6w oraz

akcji przez w6jta."- koniec cyt
Wobec powyiszego zasadnym byla jak stwierdzil Przewodniczqcy Komisji modyfikacja zapisu

tematu kontroli dotyczqcej MZOZ zgioszonego przez radnq Olgq Krut-Horonziak.
Radny Krzysztof Kukucki stwierdzil, 2e przytoczona publikacja nie wyczerpuje pytania

radnego Andrzeja Paluckiego na temat czasookresu kontroli, lecz wskazuje na dzialalno6i
bie2qcq komisji.
Radna Olga Krut-Horonziak wyrazila zdziwienie,2e dzialalno5i kontrolna komisji rewizyjnej
moie odnosii siq wylqcznie do bie2qcej kadencji inie obejmowai lat ubiegiych. Pani radna

wyjaSnifa, ie nie spotkala siq z takim ograniczeniem iinterpretacja na ten temat.
Przewodniczqcy Komisji Rewizy.inej skierowat zapytanie do radnego Andrzeja Paluckiego czy

wrazi zgodq, aby opinia w tej sprawie zostala zaczerpniqta po przeprowadzeniu gtosowania?

Radny Andrzej Palucki stwierdzit, ie chciatby otrzymai odpowiedi r6wniei na kolejne
pytanie czy komisja rewizyjna powinna prowadzif dzialania w obszarze, kt6ry byt uprzednio
kontrolowany przez organa wyiszego rzqdu posiadajace rozleglejsze kompetencje kontrolne
nii komisja. Wiqie siq to z dzialaniem tego rodzaju,2e komisje pafistwowe przystqpujac do

kontroli podmiotu, gdy stwierdzE,2e zostala przeprowadzona kontrola przez innq instytucjQ,

odstqpujq od czynno6ci kontrolnych korzystajec z istniejqcego ju2 protokotu sporzQdzonego
przez poprzedni zesp6l kontrolujacy. Odnoszqc siq do zagadnienia kontroli MZOZ radny
Andrzej Palucki wyjaSnil,2e podmiot by1 kontrolowany pod koniec poprzedniej kadencji
przez NlK, a zatem budzi wqtpliwoid zaproponowana kontrola.
Radna Olga Krut-Horonziak wyjasnila, 2e brak jest podstawy prawnej, kt6ra by ograniczata
organ w zakresie kontrolnym biorqc pod uwagq, 2e inny podmiot przeprowadzal w tym
zakresie kontrolq. Dlatego tei zdaniem Pani radnej nale2y przeprowadzii kontrolq pewnych

obszar6w dzialalnoici sp6lki, kt6ra jest zarzqdzana przez jednoosobowe zgromadzenie
wsp6lnik6w a naleiy do wszystkich mieszkaric6w miasta.



Radny Krzysztof Kukucki zfoiyl propozycjq, aby podjqi glosowanie nad zgfoszonymi

tematami, kt6re wzbudzily pewne wqtpliwo6ci ipytania wfr6d radnych po uzyskaniu opinii
prawnej, o kt6ra wystApilaby Komisja Rewizyjna.
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski wyjaSnif, ie z powodu wlqczenia do
porzqdku obrad najbli2szej sesji Rady Miasta uchwaiy w sprawie planu kontroli komisji na rok

bieiqcy taka propozycja spowoduje przesuniqcie zagadnienia na kolejne posiedzenie, co nie
jest wskazane.

Radny Andrzej Patucki zaproponowal, aby Przewodniczqcy Komisji skonsultowal z biurem
prawnym wskazane wAtpliwo6ci i przedfoiyl osobi6cie lub przez radcq prawnego opiniq
prawnE na temat poruszanych dzisiaj kwestii.
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski stwierdzil, 2e zgodnie z sugestiA

wystEpi o opiniq prawnq w powy2szej kwestii a nastQpnie poddat pod giosowanie temat
zagadnienia kontrolnego zgioszonego przez radnego Krzysztofa Kukuckiego.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 9 czlonk6w Komisji Rewizyjnej za

umieszczeniem w planie kontroli Komisji Rewizyjnej w roku 2016 zagadnienia dotyczqcego

kontroli nadzoru wlaicicielskiego na dzialalnoiciq sp6iki ,,Saniko" we Wtoclawku za rok 2015

opowiedzialo siq 7 czlonk6w Komisji przy braku glos6w przeciwnych oraz 2 glosach

wstrzymujEcych siq.

W nastQpnej kolejno6ci Przewodniczqcy Komisji poddaf pod giosowanie ujecie w planie

kontroli zagadnienia dotyczEcego kontroli udzielania zam6wiei publicznych w okresie od 01-

12-2074 do 31-12-2015.
W wyniku przeprowadzonego glosowania za ww. tematem kontroli czlonkowie komisji

opowiedzieli sig jednomy6lnie glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
Radna Olga Krut-Horonziak stwierdzila, 2e nale2y kontynuowai w planie kontroli
zagadnienia, kt6re obejmowat plan kontroli roku poprzedniego, a kt6re nie zostafy

zrealizowane, dotyczyty one dw6ch przystani wodnych: na Bulwarach i Zalewie Wloclawskim
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej poinformowal, ie zawsze mo2na wr6cid do wskazanego

zagadnienia, niemniej jedna nale2y skupii siq na obecnym planie pracy, kt6ry bqdzie
realizowany w roku bieiqcym.
Ko6czqc dyskusjq Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski poinformowat, 2e

w zwiqzku z wqtpliwo6ciami dotyczqcymi kompetencji Komisji Rewizyjnej do dokonania
kontroli zagadnieri ujqtych w planie kontroli na rok bie2qcy, zwr6ci siQ pro6ba do biura
prawnego o pilne udzielenie wyjalnieri czy w ramach posiadanych uprawniefi kontrolnych
Komisja Rewizyjna mo2e przeprowadzii przedmiotowe kontrole a takie przyjEi terminy
kontrolowanych obszar6w, kt6re dotyczq poprzedniej i obecnej kadencji organ6w
samorzqdu.

Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2016 stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.4
Wyb6r wiceprzewodniczqcego Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski stwierdzil, 2e wzorem innych

komisji statych Rady Miasta chcialby, aby tak2e Komisja Reivizyjna wyfonila ze swego grona -
radnego, kt6ry pelnii bqdzie funkcjq wiceprzewod niczqcego Komisji. Takie dzialanie jest jak

najbardziej poiqdane ze wzglgd6w organ izacyjnych, aby m6c sprawnie realizowai plan



dzialania Komisji Rewizyjnej. Wobec powy2szego Przewodniczqcy Komisji poprosif radnych o

zglaszanie kandydatur do pelnienia tej funkcji.
Wobec braku propozycji ze strony czlonk6w komisji, Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej
zglosit ze swej strony kandydaturq radnego Krzysztofa Kowalskiego, kt6ry wyrazil zgodq na

kandydowanie na funkcjq wiceprzewodniczacego komisji.
Wobec braku innych kandydatur Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej poddal pod gtosowanie

kandydaturq radnego Krzysztofa Kowalskiego do pefnienia funkcji wiceprzewodn iczqcego

Komisji Rewizyjnej.
W wyniku przeprowadzonego giosowania za ww. kandydaturE opowiedzialo siq 7 czfonk6w
Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz 2 glosach wstrzymujEcych siQ.

Gratulujqc Panu radnemu Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski
poinformowaf,2e Wiceprzewodniczqcym Komisji Rewizyjnej wybrany zostal radny Krzysztof
Kowalski.

Ad.4
Sprawy bieiqce i wolne wnioski.

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski poinformowat, ie do wiadomoici
Komisji skierowane zostalo przez Przewodniczqcego Rady Miasta postanowienie z dnia 27-
!2-2O75r. Prokuratury Rejonowej w Rypinie syg. akt RSD-261/15 o umorzeniu 6ledztwa
wobec braku danych dostatecznie uzasadniajqcych podejrzenie popelnienia czynu

zabronionego w sprawie zaistnialego w okresie od 2009 roku do 2014 roku we Wloclawku, w
ramach czynu ciqgfego, przekroczenia uprawnief lub niedopelnienia obowiqzk6w przez

funkcjonariusza publicznego w osobie zastqpcy Prezydenta Miasta Wloclawka Jacka

Kuiniewicza, skutkujqcego n ieprawidiowoSciami w postqpowaniu przetargowym na

wykonawstwo, a nastqpnie w trakcie realizacji inwestycji pod nazwa ,, Turystyczne
zagospoda rowa nie Zalewu Wloclawskiego", ,,Budowa Przystani Wodnej na rzece Wisle" we
Wloclawku,,, Budowa miqdzyosied lowego basenu miejskiego przy ul. Szpitalnej iWysokiej
we Wloclawku", ,,Rozbudowa obiekt6w Olrodka Sportu iRekreacji" zlokalizowanego we
Wlocfawku, przy Al. Chopina-ul. Ledna i dziaiania w opisany wy2ej spos6b na szkodq interesu
publicznego. Postanowienie Prokuratury, o kt6rym mowa znajduje siq do wglqdu w
dokumentach Komisji Rewizyjnei.
Ponadto Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej poinformowal,2e stosownie do zapis6w Statutu
Miasta Wloclawek przekazat Prezydentowi Miasta 3 egzemplarze protokoiu z

przeprowadzonej kontroli, zleconej Komisji Rewizyjnej w drodze uchwaly Nr lll/26/21].4
Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 grudnia 2014r. Zesp6i kontrolny Komisji Rewizyjnej w
skladzie radna Olga Krut-Horonziak, radna Katarzyna Zarqbska oraz radny Janusz Dqbczyfiski
przeprowadzil w roku 2015 postepowanie kontrolne w zakresie dzialai Prezydenta Miasta
Wloclawek, zwiazanego z wszelkimi sprawami dotyczqcymi Sp6lki Ziele6 Miejska sp6tka z

o.o. wobec niejasno6ci, dotyczqcych spraw wfasno6ciowych w Sp6lce Zielei Miejska, w kt6rej
gmina miasto Wlociawek posiadata udziaty oraz rozporzedzania majqtkiem gminy. W wyniku
dokonanej kontroli sformulowane zostaly przez Zesp6t kontrolny ustalenia oraz wnioski w
zakresie wskazanym w niniejszym protokole. Dalsze dzialania w tym zakresie podjete zostanE
przez Komisjq Rewizyjna po zwrocie dokument6w przez adresata.

Wobec wyczerpania porzqdku obrad PrzewodniczEcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef
Mazierski poinformowat, 2e zamyka posiedzenie komisji.



Na tym protok6l zokoriczono

Sporz. l.Sklaqanowska BRM.

ry



SPRAWOZDANIE Z DZIATAINOSCI

KOMISJI REWIZYJNEJ RADY MIASTA WIOCTAWEK

zA 2015 ROK

Komisja Rewizyjna powoiana zostata Uchwalq Nr ll/6/2ota Rady Miasta Wlocfawek z dnia
08 grudnia 2014 roku w sprawie powolania stalych komisji i ustalenia przedmiotu ich

dziaian ia.

Natomiast sklad osobowy Komisji Rewizyjnej okre6lony zostaf w Uchwale Nr ll/7 /2074
Rady Miasta Wloclawek z dnia 08 grudnia 2014 roku w strawie ustalenia sktad6w osobowych
statych komisji Rady Miasta.

Uchwalq Nr ll/8/21ta Rady Miasta Wtoclawek z dnia 08 grudnia 2014 roku w sprawie
wyboru Przewodniczqcych stalych komisji Rady Miasta Przewodniczqcym Komisji Rewizyjnej
wybrany zostat radny Janusz Dqbczy6ski.

W okresie sprawozdawczym Komisja dzialala w oparciu o plan kontroli, zatwierdzony
przez Radq Miasta w drodze Uchwaly Nr Vl/27 /2OI5 z dnia 30 marca 2015 roku w sprawie
zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wtoclawek.

Ponadto Rada Miasta Wfoclawek w ramach posiadanych kompetencji okre5lonych
Statutem Miasta Wloclawek zlecifa Komisji Rewizyjnej w drodze Uchwaty Nr lll/26/2014 z

dnia 29 grudnia 2014 w sprawie zlecenia przeprowadzenia kontroli dokonanie postepowania
kontrolnego, zwiqzanego ze sprawami dotyczqcym sp6lki z o.o. Sp6iki Zielei Miejska, jak

r6wnie2 w drodze Uchwaty Nr lll /27/2OI4 z dnia 29 grudnia 2014 przeprowadzenie
postepowania kontrolnego, w zakresie dzialari zwiqzanych z zadaniem inwestycyjnym
dotyczqcym przebudowy Drogi krajowej Nr 91.

W roku 2015 Komisja Rewizyjna odbyta lqcznie 8 posiedzeri, kt6re odbyiy siq w siedzibie
Urzqdu Miasta Wloclawek, podczas kt6rych obradowala w skfadzie nastepujqcym:

1. radny Jan usz Dqbczyfiski
2. radny Jacek Bulawa
3. radny Damian Chelminiak
4. radny Jaroslaw Hupafo
5. radny Dariusz Jaworski
6. radna Olga Krut-Horonziak

8. radny Krzysztof Kukucki
9. radny Andrzej Patucki
10. rad na Katarzyna Zarqbska

- przewodniczqcy komisji,
- cztonek komisji,
- czlon ek komisji,
- czlonek komisji,
- czlonek komisji,
- cztonek komisji,

- cztonek komisji,
- czionek komisji,
- czionek komisji

7. radny Stanistaw Krzemieniewski - czlonek komisji,

Przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej w roku sprawozdawczym byly nastqpujqce
zagadnienia:

w miesiacu stvczniu:
Komisja Rewizyjna rozpatrzyla oraz zaopiniowala projekt uchwaly w sprawie uchwalenia
budietu miasta Wloclawek na 2015 rok wraz z autopoprawka jak r6wnie2 projekt uchwafy w
sprawie uchwalenia Wieloletnie Prognozy Finansowej na lata 2015-2025. Czionkowie Komisji
zatwierdzili r6wnie2 plan pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 201.5, kt6ry zostal
przekazany do akceptacji w drodze uchwaly pod obrad Rady Miasta.

w miesiacu marcu:
Komisja dokonala analizy oraz wypracowafa opiniq o Sprawozdaniu z wykonania Uchwafy Nr
XLIV /L77 /2OIO Rady Miasta Wloclawek z dnia 28 czerwca 2010 w sorawie okreSlenla



szczegofowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w splacie nale2noici pieniqznych

majqcych charakter cywilnoprawny, przypadajqcych w Gminie Miasto Wloclawek lub jej
jednostkom podleglym oraz warunki dopuszczalno5ci pomocy publicznej w przypadkach, w

kt6rych ufga stanowii bqdzie pomoc publicznq za tok2OI4.
Ponadto Komisja rozpatrzyla oraz zaopiniowala Sprawozdanie z ulg podatkowych

udzielonych przez Prezydenta Miasta w roku 2014. A tak2e wypracowala opiniq o projekcie

uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wloclawek.
w miesiacu kwietniu:

po rozpatrzeniu zasadnoici potrzeb zgtoszonych przez czlonk6w zespol6w kontrolnych
Komisja Rewizyjna wyrazila zgodq na przedluienia prac zespol6w kontrolnych powolanych

do przeprowadzenia kontroli spraw dotyczqcych Sp6lki z o.o Ziele6 Miejska oraz zadania

inwestycyjnego zwiazanego z przebudowA Drogi krajowej nr 91.

w miesiacu maiu
Komisja rozpatrzyfa oraz zaopiniowata lnformacjq o sposobie rozdysponowania rezerw

budietowych za rok 2o74 rok zlo2onq przez Prezydenta Miasta.
w mtesracu czerwcu:

Komisja Rewizyjna dokonala analiza realizacji bud2etu w oparciu o przedfo2one przez

Prezydenta Miasta Wloclawek Sprawozdanie z wykonania bud2etu miasta Wloclawek za

2014 rok i Sprawozdanie z wykonania plan6w finansowych'jednostek, o kt6rych mowa w art.
9 pkt 10, 13 i14 Ustawy o finansach publicznych oraz Informacjq o ksztattowaniu siq

Wiefoletniej Prognozy Finansowej za 2O74 rok a tak2e Informacjq o stanie mienia Miasta
Wloclawek za 2014 rok.
Ponadto cztonkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali siq z Uchwalq Nr 16/5/2015 Regionalnej
fzby Obrachunkowej w Bydgoszczy - Zesp6l we Wloclawku z dnia 27 kwietnia 2015 roku oraz

opiniami komisji statych Rady Miasta.
Jak r6wnie2 rozpatrzono oraz zaopiniowano Sprawozdania Finansowego miasta Wlocfawek
za 2014 rok zawartego w projekcie uchwaiy.
Komisja Rewizyjna wypracowata opiniQ o wykonaniu budietu miasta Wloclawek za 2014 rok
wraz z wnioskiem w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta z wykonania bud2etu
miasta Wloclawek za 2014 rok.
Na wniosek czlonka zespofu kontrolnego kolejny raz przediu2ono termin przeprowadzenia

czynno6ci kontrolnych zadania inwestycyjnego w sprawie przebudowy Drogi krajowej nr 91.

w miesiacu sierpniu
Komisja dokonala analizy oraz wypracowala opiniq o Sprawozdaniu z wykonania Uchwafy Nr
xLlv /I77 /2O!O RadV Miasta Wlocfawek z dnia 28 czerwca 2010 w sprawie okre6lenia
szczeg6lowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w splacie nale2no5ci pieniq2nych

majqcych charakter cywilnoprawny, przypadajqcych w Gminie Miasto Wtoctawek lub jej
jednostkom podleglym oraz warunki dopuszczalno6ci pomocy publicznej w przypadkach, w
kt6rych ulga stanowii bqdzie pomoc publicznq za okres od dnia 01 stycznia do 30 czerwca

2015 roku.
w miesiacu paidzierniku :

zgodnie z proponowanym porzqdkiem obrad Komisja Rewizyjna planowata rozpatrzei oraz

ocenii Informacje Miasta Wloclawek o przebiegu wykonania bud2etu za I p6lrocze 2015 roku
oraz o ksztaltowaniu siq Wieloletniej Prognozy Finansowej za I p6lrocze 2015 roku. Zapoznae
siq z Uchwalq Skfadu Orzekajqcego nr 7 Regionalnej lzby Obrachunkowej w Bydgoszczy,

Zespolu we Wlociawku z dnia 14 wrzeinia 2015r. w sprawie wyra2enia opinii o przedlo2onej
przez Prezydenta Miasta Wtoctawek informacji o przebiegu wykonania bud2etu miasta



Wloclawek za pierwsze p6irocze 2015r. A takie powolai zespolu kontrolnego do
przeprowadzenia kontroli dziaiarl Prezydenta Miasta w zakresie calosci procesu

inwestycyjnego dotyczqcego dw6ch przystani tj.- budowy Przystani Wodnej na rzece Wisle, -

budowy Przystani Wodnej na Zalewie Wloclawskim. W zwiqzku z niemoiliwoicia
zrealizowania porzqdku obrad spowodowanq brakiem quorum uniemo2liwiajqcym
podejmowanie prawomocnych decyzji obrady komisji Rewizyjnej zaplanowane w tym
miesiqcu nie odbylo siq.

w miesiacu listopadzie:
czlonkowie Komisji Rewizyjnej przeprowadzili analizq oraz dokonali oceny projektu uchwaly

w sprawie uchwalenia budietu miasta Wlocfawek na 2016 rok. A takie rozpatrzyli i

zaopiniowali projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2016-2028.
w miesiacach lutvm, wrze6niu isrudniu Komisja Rewizyjna nie obradowala.

W 2015 roku Komisja Rewizyjna podjqfa 7 opinii, kt6re dotyczyty nastqpujqcych spraw:
- projektu uchwaly w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na 2015 rok wraz z

zalqczonq autopoprawkq do projektu uchwaly budietowej,
- projektu uchwafy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-

lvl>.
- projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta

Wlocfawek,
- wykonania budietu Miasta Wloclawek za 2014 rok,
- sprawozdania finansowego miasta Wlocfawek za 2014 rok zawartego w projekcie uchwaly

przedloionej w powy2szej sprawie.
- projektu uchwaly w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloctawek na rok 2016.
- projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-

2028.
Ponadto w roku sprawozdawczym Komisja podjqla wniosek w sprawie absolutorium dla

Prezydenta Miasta Wloclawek z wykonania budietu miasta Wfoclawek za 2014 rok.
RealizujEc Uchwafq Nr lll/26/2074 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 grudnia 2014 roku w

sprawie zlecenia przeprowadzenia kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wlocfawek,
powofano Zesp6l Kontrolny w skladzie: radny Janusz Dqbczyriski, radna Olga Krut-Horonziak
oraz radna Katarzyna Zarqbska do przeprowadzenia w terminie od dnia 02 marca do dnia 30

czerwca br. postqpowania kontrolnego, w zakresie dzialafi Prezydenta Miasta Wioclawek,
zwiqzanego z wszelkimi sprawami dotyczqcymi sp6tki z o.o Zielefi Miejska.

Ponadto w celu realizacji Uchwaly Nr lll/27 /2OL4 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29
grudnia 2014 roku w sprawie zlecenia przeprowadzenia 'kontroli Komisji Rewizyjnej Rady

Miasta Wloclawek, Zesp6l Kontrolny w skladzie: radny Jacek Bulawa, radny Dariusz Jaworski
oraz radna Olga Krut-Horonziak powolany zostat do podjqcia w terminie od dnia 02 lutego do
dnia 30 wrzejnia 2015 roku czynno6ci kontrolnych w zakresie dzialaf zwiqzanych z zadaniem

,,Przebudowa Drogi krajowej nr 91".
Reafizujqc plan kontroli, przyjety przez Radq Miasta w drodze Uchwaly Nr Vl/21/2015 z

dnia 30 marca 2015 roku spoir6d czlonk6w Komisji Rewizyjnej powolany zostal Zesp6l
Kontrolny w skladzie: radny Janusz Dqbczyriski oraz radny Stanislaw Krzemieniewski do
przeprowadzenia w terminie od dnia 15 paidziernika do dnia 3lgrudnia 2015 roku, kontroli
dziafad Prezydenta Miasta w zakresie realizacji zadania prowadzonego przez Miejski Zarzad
Dr6g we Wtoctawku dotyczqcego ,,Programu utwardzania d169 gruntowych na terenie
miasta Wlociawek".



W roku sprawozdawczym nie dokonano zaplanowanego w miesiqcu wrze5niu br.

powolania zespolu kontrolnego do kontroli dzialar{ Prezydenta Miasta w zakresie caloici
procesu inwestycyjnego dotyczqcego dw6ch przystani tj.: - Budowa Przystani Wodnej na

rzece Wi6le, - Budowa Przystani Wodnej na Zalewie Wfoclawskim. Powyisza sytuacja

spowodowana zostata obszernoSciq oraz zloionq problematyka kontrolowanych zagadniei

zleconych uprzednio Komisji Rewizyjnej w drodze uchwal przez Radq Miasta. Wobec

powyiszego zagadnienie to mo2e zostai ujqte w planie pracy Komisji Rewizyjnej istanowii
propozycjq kontroli w roku 2016.

Frekwencja czlonk6w Komisji podczas obrad w roku sprawozdawczym nie budzila

zastrzeief.

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej
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Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2016

Miesiqc
posiedzenia Tematyka obrad

1. Styczei Opiniowanie skierowanych pod obrady - bieiqcych projekt6w uchwal zwiqzanych z

przedmiotem dziaiania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisji

przez Rade M iasta.

2. Luty - Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji Rewizyjnej za rok 2015.

- Plan pracy oraz planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016.

3. Marzec Sprawozdanie z wykonania uchwaly Rady Miasta Wtoclawek w sprawie okreSlenia

szczeg6lowych zasad, sposobu itrybu udzielania ulg w splacie nale2no6ci pieniqznych

majqcych charakter cywilnoprawny, przypadajqcych w Gminie Miasto Wloclawek lub
jej jednostkom podlegiym oraz warunki dopuszczalnoici pomocy publicznej w
przypadkach, w kt6rych ulga stanowii bqdzie pomoc publicznq.

Sprawozdanie z ulg podatkowych udzielonych przez Prezydenta Miasta
w roKu zur).

Informacja o sposobie rozdysponowania rezerw budietowych za 2015 rok

4, Kwieciei Opiniowanie skierowanych pod obrady - bieiqcych projekt6w uchwat zwiqzanych z

przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisji
przez Rade M iasta.

- Kontrola dzialalnoici Miejskiego Zespolu Opieki Zdrowotnej 5p6lki z o.o we Wlociawku
w zakresie nadzoru wlaScicielskiego' za lata 2011 - 2015. Powolanie zespolu
kontrolnego Komisji Rewizyjnej.

t. Maj Opiniowanie skierowanych pod obrady - bieZqcych projekt6w uchwal zwiqzanych z

przedmiotem dziaiania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisji
przez Rade M iasta.

tt. Czerwiec - Analiza realizacji budietu w oparciu o Sprawozdanie z wykonania budietu miasta
Wloclawek za 2015 rok wraz ze Sprawozdaniem z wykonania plan6w finansowych
instytucji kultury za 2015 rok oraz Informacjq o ksztattowaniu sie Wieloletniej
Prognozy Finansowej za 2015 rok, a takie Informacje o stanie mienia komunalnego
Miasta Wlocfawek za 2015 rok.

- Rozpatrzenie Sprawozdania Finansowego Miasta Wloctawek za 2015 rok.



Wypracowanie opinii o wykonaniu budietu miasta Wfoclawek za 2015 rok wraz z

wnioskiem w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta z wykonania bud2etu

miasta Wfocfawek za 2015 rok.

Kontrola dzialalnoici Wtocfawskiego Inkubatora Innowacji i PrzedsiQbiorczoici od

momentu jego powstania do dnia 31.12.2015r. Powolanie zespolu kontrolnego
Komisii Rewizvinei.

7. Lipiec - Przerwa urlopowa, posiedzenia Komisji odbywai siq bqdq w przypadku konieczno5ci

ich zwola nia.

8. Sierpief
Sprawozdanie z wvkonania uchwaly w sprawie okre6lenia szczeg6lowych zasad,

sposobu i trybu udzielania ulg w sptacie naleino5ci pieniginych majqcych charakter
cywilnoprawny, przypadajqcych w dminie Miasto Wioclawek lub jej jednostkom

podleglym oraz warunki dopuszczalno3ci pomocy publicznej w przypadkach, w

kt6rych ulga stanowid bqdzie pomoc publiczne.

Kontrola udzielania zam6wieri publicznych od O1.I2.20f4 do 31.1.2,2015r. Powolanie

zespolu kontrolnego Komisji Rewizyjnej.

9. Wrzesief
- Ocena Informacji o przebiegu wykonania budietu miasta Wioclawek iWieloletniej

Prognozy Finansowej za lp6lrocze 2015 roku.

- Kontrola nadzoru wla6cicielskiego nad dzialalno6ciq Przedsiqbiorstwa Gospodarki
Komunalnej ,,Saniko" Sp. z o.o we Wloclawku w roku 2015. Powofanie zespofu

kontrolnego Komisji Rewizyjne.i.

10 Paidziernik
- Opiniowanie skierowanych pod obrady - bie2qcych projekt6w uchwal zwiqzanych z

przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisji
przez Rade M iasta.

11 listopad - Rozpatrzenie oraz zaopiniowanie projelttu budietu miasta Wloctawek na rok 2077 orcz
Wieloletniej Prognozy Finansowej.

L2 Grudziei - Opiniowanie skierowanych pod obrady - bieiEcych projekt6w uchwal zwiqzanych z

przedmiotem dziatania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisji
przez RadQ M iasta.

- Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Rewizyjnej w roku 2016.

Przedmiotem zainteresowania Komisji Rewizyjnej bqdq r6wnie2 inne zagadnienia (lub kontrole),
wynikajEce z bieiqcych potrzeb i pracy Rady Miasta na podstawie jej zlecenia.

PrlewodniczAcy K isii


